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Vi yrkar på   

att förvaltningen sammanställer statistik över antal begärda yttranden från Socialstyrelsen och 

från Riksdagens ombudsmän (JO) som inkommit till nämnden under 5-års period. 

 

Vi upplever att mängden av ovan nämnda ärenden har varit stor den senaste tiden och vi 

frågar oss om vi minns fel eller om det möjligen är så att den här typen av förfrågningar har 

ökat det senaste året. 

Till stadsdelsnämndens möte i augusti 2011 fanns 5 ärenden där Socialstyrelsen begärde 

yttrande från nämnden och 1 ärende från JO.  Flera av ärendena gällde att man inte verkställt 

beslut, t ex inte hittat passande stödfamiljer till barn med stort behov av hjälp under rimlig tid.  

Till stadsdelsnämnden i september finns 3 ärenden där socialstyrelsen begär yttrande från 

nämnden och 2 från JO . Ett handlar om brister i bemötande på Kista Servicehus, ett annat om 

barn som inte fått adekvat stöd och hjälp och ett tredje om dåligt bemötande från 

socialtjänsten. 

Om det är så att dessa ärenden har ökat senaste året så vill vi gärna ha en förklaring till varför. 

Har det blivit vanligare att man anmäler? 

Är Socialstyrelsen noggrannare i sina uppföljningar efter vanvårdsutredningen? 

Har vår socialtjänst i Rinkeby/Kista för hög arbetsbelastning? 

Har socialtjänstens ärenden blivit mera komplicerade? 

 

 


